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Zapytanie międzysesyjne

W sprawie wniosku złożonego do Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego, na zabezpieczenie
100 min na budowę stadionu.

Szanowny Panie Prezydencie,

W ramach swoich comiesięcznych dyżurów otrzymałam zapytanie od mieszkańców Koszalina, 
zainteresowanych Pana wypowiedzią w mediach koszalińskich dotyczących wniosku złożonego do Marszałka 
Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie zabezpieczenia 100 min zl na budowę koszalińskiego 
stadionu (obecnie - Stadion Gwardii).

Jako Radna Rady Miejskiej w Koszalinie, ale też mieszkanka Koszalina bardzo się cieszę, że temat remontu, 
czy też budowy stadionu został przez Pana poruszony. Czytając pismo skierowane na łamach prasy do 
Marszałka Województwa, nasuwa się jednak kilka pytań, które to mieszkańcy za moim pośrednictwem do 
Pana kierują:

- Jak została ustalona wartość przedmiotowej inwestycji?
- Kiedy i w jakim trybie został wyłoniony wykonawca dokumentacji projektowej albo PFU i jaki jest 

koszt przygotowania przedmiotowej dokumentacji?
- Czy przedmiotowa inwestycja została ujęta w dokumentach strategicznych, w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej 2022-2036 (WYKAZ PRZEDSIĘWZIĘĆ WIELOLETNICH MIASTA 
KOSZALINA NA LATA 2022 - 2025) i Wieloletniej Planie Inwestycyjnym oraz czy zostały 
zabezpieczone środki na ten cel i w jakiej wysokości?

- Czy planowany jest kolejny kredyt na pokrycie wkładu własnego?
- W jakim okresie jest planowana realizacja inwestycji?
- Proszę o wskazanie szacunkowych kosztów utrzymania obiektu.

Ponadto pragnę zaznaczyć, że w WYKAZIE PRZEDSIĘWZIĘĆ WIELOLETNICH MIASTA 
KOSZALINA NA LATA 2022 -2025, lp. 1.3.2.24 „Dokumentacja pod przyszłe inwestycje na lata 2023- 
2025” jest zaplanowanych łącznie tylko 300 tys. zł., zaś na rok 2022 podana kwota wynosi 0,00 zł.

Zatem proszę o podanie pozycji w budżecie, gdzie zostały zabezpieczone środki na dokumentację, w tym 
bardziej że w Planie postępowań o udzielenie zamówień na rok 2022, brak pozycji dotyczącej przygotowania 
dokumentacji projektowej.
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